
Соња Лихт: Бечеи и Текеш једнострано о положају мађарске мањине у Војводини
четвртак, 02 април 2009 21:02

БЕОГРАД – Председница Београдског фонда за политичку изузетност Соња Лихт
изјавила је данас да је јавно слушање на тему „Војводина... Заборављена од европског
парламента?” одржано у Бриселу било „покушај подизања температуре” у вези са
наводним кршењем права мађарске националне мањине.

Соња Лихт, која је била један од говорника на јучерашњем скупу у седишту Европског
парламента, изјавила је Танјугу да је тај покушај двојице европских парламентараца
Жолта Бечеиа и Ласла Текеша доживео „потпуни политички дебакл”.

„Било је потпуно јасно да ова два посланика немају никакво интересовање за Војводину
и за питање Војводине. Њих није занимала, на пример, дебата о Статуту Војводине или
Закону о надлежностима покрајине, већ искључиво стање права мађарске националне
мањине и жеља да се види у којој мери се евентуално нешто поправило по том питању”,
објаснила је Соња Лихт.

„Мислим да је то очигледно био покушај подизања температуре у европском парламенту
у вези са наводним тешким кршењем права мађарске мањине и наводно тешким
облицима насилног понашања према њиховим представницима. Мислим да су доживели
тешки политички дебакл”, истакла је Соња Лихт, која је и председница
Спољнополитичког савета Министарства спољних послова Србије.

Према њеним речима, Бечеи и Текеш су у завршним речима исказали потпуно једностран
став о положају мађарске мањине у Војводини и третирању међуетничких инцидената у
покрајини, иако су говорници из Србије изнели чврсте доказе да се полиција веома
одговорно труди да расветли сваки акт насиља усмерен према припадницима мањина.

Соња Лихт је нагласила да је, као први говорник, истакла значај Војводине као једне од
последњих мултиетничких енклава у Европи, и да је као такву треба неговати.

(Танјуг)  
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